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Resume fra bestyrelsesmødet d. 31-5-2024 

Hovedpunkterne denne gang var 

• Vi var glade for og taknemmelige for den gode opbakning på dagens ekstraordinære 
generalforsamling. Der var 100 % tilslutning til de ændrede vedtægter og budgettet for 
2024-2025 med opkrævning på 800. 

• Vi godkendt et tilbud fra Topsikring på bestyrelsesforsikring 
• Vi drøftede forskellige idéer til at få flest mulige ejere til at oprette sig i medlemssystemet 

Conventus (seddel i postkassen, tydelige formuleringer i følgebreve fra kommunen og opslag 
på Grundejerforeningens opslagstavle etc.). Bestyrelsen tilbyder teknisk support i 
forbindelse med oprettelse. 

• Og vi lagde en plan for efterårets bestyrelsesmøder og forskellige praktiske forhold vedr. 
adgang til vores medlemssystem Conventus og dokumentarkiv på Google Drev 

• Vi drøftede hvordan vi kan udvikle samarbejdet med kommunen om igangsætning og 
gennemførelse af forundersøgelsen 
 

Vejlby Fed Vandlag 


